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		Welcome at the Institute of Organic Chemistry

Two topics are at the center of the research activities of the Institute of Organic Chemistry.
 On the one hand new synthetic methods are developed, where enzymes and metal complexes function as catalysts. On the other hand, functional organic molecules are synthesized, which are used for the investigation of biological processes (“Chemical Biology”).

In addition to grant-funded basic and applied research projects and academic cooperations, the Institute of Organic Chemistry also pursues collaborative research activities with industrial partners.

Teaching and training at our Institute includes the theoretical fundamentals of Organic Chemistry in basic and advanced lectures, and courses to specialized topics of modern synthetic organic chemistry, synthetic strategies and analytics. Several laboratory courses are offered to teach standard practices and methods, and give the students insight into day-to-day modern research work.

In cooperation with the Gesellschaft Österreichicher Chemiker (GÖCH), guest lectures are organized regularly.

	


				
					



				
				
	
		

	

			


		




	

			
				
				
					



				
				
				

	
		


	



				
					



				
				
					



				
			


		




	

			
				
				
	
		
			

	

				

	
		

	



	


				
    
		Willkommen am Institut für Organische Chemie

Die Forschungstätigkeit am Institut für Organische Chemie umfasst zwei Hauptarbeitsgebiete:
 Zum einen die Entwicklung von neuen Synthesemethoden, bei der vor allem Enzyme und Metallkomplexe als Katalysatoren eingesetzt werden.
 Zum anderen die Herstellung funktioneller organischer Moleküle, die als chemische Sonden zur Erforschung biologischer Fragestellungen eingesetzt werden („Chemische Biologie“).

Neben der Durchführung von geförderten Forschungsprojekten und akademischen Kooperationen, ist das Institut in Forschungskooperationen mit Industriepartnern aktiv.

Die Lehre umfasst die theoretischen Grundlagen der Organische Chemie in Grund- und aufbauenden Vorlesungen und Übungen und Speziallehrveranstaltungen zu verschiedenen Aspekten der modernen organischen Synthesechemie, Synthesestrategien und Analysemethoden. Außerdem finden mehrere praktische Laborübungen statt, in denen nicht nur Arbeitsmethoden erlernt werden, sondern Studierende auch einen Einblick in den modernen Forschungsalltag erhalten können.

In Kooperation mit der Gesellschaft Österreichischer Chemiker (GÖCH) werden regelmäßig Gastvorträge organisiert.
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		Technische Universität Graz

Institut für Organische Chemie
 Stremayrgasse 9/Z4
 A-8010 Graz
 Austria

Tel.: +43 (0)316 - 873 - 32401
 Fax.: +43 (0)316 - 873 - 32402
 Email: Sekretariat
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